
 

 
 
 
 
 

Pardubické letiště prodloužilo smlouvu s Ministerstvem obrany ČR na 
dalších 7 let 
 

Z pardubického letiště budou moci lidé i nadále létat do dovolenkových destinací. 

Společnost East Bohemian Airport, a.s. (EBA) jakožto provozovatel civilní části letiště dnes 

uzavřela smlouvu o společném užívání vojenského letiště až do roku 2032. Vlastníkem EBA je 

statutární město Pardubice (vlastní 66 % akcií) a Pardubický kraj (vlastní 34 % akcií). 

Za resort obrany dnes svým podpisem stvrdili smlouvu velitel Vzdušných sil Armády 

České republiky (AČR) generálmajor Petr Čepelka a ředitel Agentury hospodaření s nemovitým 

majetkem Tomáš Urbánek. 

„Správa letiště Pardubice je důležitou součástí struktury vzdušných sil AČR. Jsme rádi, 

že prostory vojenského letiště mohou být využity ku prospěchu obyvatel východočeského 

regionu. Je pro ně jistě výhodou, že mohou letět na dovolenou z blízkého letiště. Chceme tím 

obyvatelům Pardubického kraje alespoň částečně kompenzovat zatížení vojenským provozem,“ 

sdělil velitel Vzdušných sil AČR generálmajor Petr Čepelka. 

„Spolupráce s Armádou ČR je pro provoz naší společnosti East Bohemian Airport klíčová 

a jsem proto rád, že se ji podařilo prodloužit na dalších 7 let. Smíšený provoz vojenského a 

civilního leteckého provozu je v České republice unikátní a nám se díky bezproblémovému 

partnerství daří rozvíjet naše aktivity a zvyšovat počet letů z civilní části,“ uvedl předseda 

představenstva EBA Jindřich Tauber. 

Podpisu smlouvy byli přítomni také primátor města Pardubic Jan Nadrchal a hejtman 

Pardubického kraje Martin Netolický.  

„Jsem velmi potěšen, že dnešním podpisem smlouvy se prodlužuje dlouholetá a úspěšná 

spolupráce mezi Ministerstvem obrany a společností EBA, a to až do roku 2032. Vážíme si toho, 

že můžeme i nadále společně s armádou přispívat k rozvoji a fungování letiště i celého regionu. 

Armáda je již po mnoho let neodmyslitelnou a důležitou součástí našeho letiště, která výrazně 

přispívá k jeho provozu a stabilitě. Jsme proto velmi rádi, že tuto armádní složku máme právě 

zde v našem městě, kde společně sdílíme vzájemné výhody a hodnoty dobré spolupráce,“ uvedl 

primátor města Pardubic Jan Nadrchal. 



 

 

 

 

„Nově uzavřená smlouva posiluje strategické partnerství, které je, věřím, výhodné pro 

obě strany. Pro provozovatele civilní části letiště znamená jistotu pro další strategické kroky pro 

další rozvoj. Děkuji všem, kteří – a nebyl to jednoduchý proces – pomohli k tomu, že nový 

kontrakt se podařilo podepsat. Nové byznysové plány jsou už navázány na tuto smlouvu,“ uvedl 

náměstek primátora a člen představenstva EBA a.s. Jan Hrabal. 

Pokračování spolupráce ocenil také hejtman Pardubického kraje Martin Netolický. 

„Pardubické letiště je s armádou spjaté od svého prvopočátku. Samotné letiště bylo 

zkolaudováno již v roce 1932, avšak až v roce 1995 zahájilo provoz jako vojenské letiště se 

statusem veřejného mezinárodního letiště a tato spolupráce, která je pro fungování společnosti 

EBA naprosto klíčová, může pokračovat dál. Pro nás jako akcionáře je nyní důležité hovořit 

s potenciálními soukromými investory o jejich plánech tak, abychom zvýšili nejen atraktivitu 

lokality, ale také pomohli zlepšit hospodářský výsledek společnosti EBA.“ 

Z civilní části letiště letos mohli obyvatelé Pardubického kraje létat do rekordních 14 

destinací. Popularita létání z Pardubic roste, od začátku roku odbavilo letiště rekordních 

190 000 cestujících. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt pro média 

Mária Luticová, výkonná ředitelka společnosti 

Tel.: +420 730 588 913, e-mail: luticova@airport-pardubice.cz 


